
 
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU ZDRAVOTN Ě 
SOCIÁLNÍ FAKULTY JIHO ČESKÉ UNIVERZITY V ČESKÝCH 

BUDĚJOVICÍCH DNE 30.1. 2017. 
 

 
Přítomní členové (bez titulů):  
F. Dolák, S. Bártlová, M. Hrušková, D. Nováková, A. Polanová, P. Zimmelová, E. Fintová.  
 
Omluvení členové (bez titulů): 
A. Kajanová, V. Kučera, R. Švestková. 
 
Neomluvení členové (bez titulů): 
Z.Fürst, K. Albert, L. Buiová  
 
Hosté bez titulů:  
V. Tothová (děkanka), J. Bednář (tajemník), O. Doskočil (proděkan), I. Chloubová 
(proděkanka), J. Vacková (proděkanka), R. Prokešová (projektová kancelář).  
 
 
Předseda AS ZSF JU František Dolák zahájil zasedání Akademického senátu ZSF JU a 
konstatoval, že senát je usnášeníschopný (senát je v počtu sedmi členů). Vyhotovením zápisu 
byla pověřená senátorka Fintová.  
Hlasování o zapisovateli:  
PRO 7, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0  
 
Jako skrutátoři byly navrženy senátorky Zimmelová a Polanová. 
Hlasování o skrutátorech:  
PRO 7, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 
 
Program:  
1. Návrh Volebního řádu AS ZSF JU 
2. Návrh Jednacího řádu AS ZSF JU  
3. Návrh Jednacího řádu VR ZSF JU 
4. Bod různé  
 
Hlasování o programu: 
PRO 7, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 
Program byl schválen v předložené podobě. 
 
ad 1) Děkanka představila návrh Volebního řádu AS ZSF JU, kdy tento se řídí řídit novelou 
Zákona o vysokých školách.  
Předseda AS otevírá rozpravu k tomuto bodu. Nikdo z přítomných se do rozpravy nepřihlásil. 
Hlasování o návrhu Volebního řádu AS ZSF JU: 
PRO 7, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 
 
AS ZSF schvaluje návrh Volebního řádu AS ZSF JU. Tento pak bude předložen ke schválení 
v AS JU. 
 
 



ad 2) Návrh Jednacího řádu AS ZSF JU. Předseda AS představil aktualizované znění Jednacího 
řádu AS ZSF JU, které vychází z novely Zákona o vysokých školách.  
Předseda AS otevírá rozpravu k tomuto bodu. Nikdo z přítomných se do rozpravy nepřihlásil. 
Hlasování o návrhu Jednacího řádu AS ZSF JU: 
PRO 7, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 
 
AS ZSF schvaluje návrh Jednacího řádu AS ZSF JU. Tento pak bude předložen ke schválení 
v AS JU. 
 
  
ad 3) Návrh Jednacího řádu VR ZSF JU. Děkanka, s proděkankou Vackovou představily návrh 
Jednacího řádu VR ZSF JU   
Předseda AS otevírá rozpravu k tomuto bodu. Nikdo z přítomných se do rozpravy nepřihlásil. 
Hlasování o návrhu Jednacího řádu VR ZSF JU: 
PRO 7, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 
 
AS ZSF schvaluje návrh Jednacího řádu VR ZSF JU.  
 
ad 4) Bod různé 

− Senátorka Hrušková upozornila na problém studentů, kteří čekají na zkoušky 
v budově v Jírovcově ulici na schodech a nemají otevřenou žádnou z učeben. 
Děkanka zmínila, že by měly být otevřené některé učebny, aby tam studenti mohli 
počkat, což je v kompetenci ředitelky ústavu, která bude na tuto situaci upozorněna. 

− Další dotaz se týkal studentské místnosti v budově Jírovcova. Tajemník zodpověděl, 
že místnost se již připravuje, ale neupřesnil, v jaké fázi příprav je.  

− Další připomínku vznesla senátorka Hrušková, která upozornila na stížnosti 
některých studentů, kteří se nemohou dostat do budovy (Jírovcova) v 7.30 hodin, 
protože jim nefunguji ISIC karty. Proděkan Doskočil navrhuje, že by správce 
budovy měl kontaktovat kartové centrum, aby se problém vyřešil. 

− Senátorka Zimmelová vznáší dotaz ohledně dovozu obědů pro studenty, kteří jsou 
na praxi v českobudějovické nemocnici. Děkanka uvedla, že zatím se jedná o 
logistický problém. Dodala, že situaci bude řešit s ředitelem Kolejí a menz.  

− Předseda Dolák vznáší dotaz ohledně nástěnky AS ZSF JU. Tajemník reaguje, že 
od 1. 2. bude nástěnka k dispozici.  

− Senátorka Bártlová upozornila, že studentští senátoři nechodí na zasedání AS ZSF 
JU. Zmiňuje, že se často ani neomluví.  

 
 

16.45 Předseda ukončuje zasedání. Příští zasedání AS ZSF JU se koná 27.2. 


